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Sereema closes a second crowdfunding campaign in record
time

Sereema secured an 800k€ investment in financing through a round of crowdlending. A couple of hundred

eco-investors rushed to the Enerfip platform to support the project by subscribing bonds… enthusiastically closing

the deal in a little less than 10 minutes!

Back in 2018, Sereema had already successfully raised 400k, through a first crowdfunding campaign with the green

Enerfip financing platform. Having paid up the first round in full, the company decided to call yet again upon

eco-investors to pursue its mission of accelerating energy transition by growing faster while remaining in charge of

their capital.

Elaia Partners, Sereema’s historical investor, also jumped  in on this round, for a minor stake in convertible bonds.

Eco-citizens trusted Sereema for a second campaign on the green Enerfip platform

“Crowdfunding is a natural part of our development strategy. Through our company values, we openly promote

participation and awareness. Combining both, it fuels opportunities and benefits for all while investing in energy

transition.

On this occasion we would like to thank you for your trust and support. It is with you by our side that we have

successfully evolved to become a significant digital player in the wind industry.” voiced Jérome IMBERT, CEO to the

eco-investors who placed their faith in the company’s project by purchasing bonds.

“At Sereema we believe that lowering energy cost is key in accelerating energy transition. With the renewed trust

of our clients and investors, we’ll luckily soon grow even stronger and further, to boost wind energy and keep it

competitive in the energy mix.”

About Sereema :

Sereema is a Deep Tech company aiming towards wind turbine operation and maintenance excellence. Windfit®, is
its autonomous, all-inclusive digital solution to correct under-performing wind turbines and preserve lifetime while
offering independent real-time monitoring on a user-friendly web portal.

Thanks to its Windfit-connected technology, Sereema provides peak services to optimize energy production and
maintenance of wind farms.
Sereema now supports 1.8GW all over Europe.
For more information : www.sereema.com
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Sereema boucle un second round de financement participatif
en un temps record

Sereema vient de clore un nouveau round de financement obligataire d’un montant global de 800k€,

principalement sur la plateforme participative Enerfip. Plusieurs centaines d’éco-citoyens se sont engagés pour

investir et soutenir le projet, en souscrivant la totalité de la somme en moins de 10 minutes!

Déjà en 2018, Sereema avait levé 400k€ avec succès auprès des investisseurs particuliers green engagés sur la

même plateforme. Après avoir remboursé en totalité les fonds ainsi prêtés lors de la première campagne, la société

a fait une nouvelle offre de participation aux épargnants. Cette opération, couronnée de succès, permet

notamment à la société de poursuivre sa mission d’accélération de la transition énergétique en renforçant la

compétitivité de l’éolien dans le mix énergétique… tout en gardant la maîtrise de son capital.

A noter, l’investisseur historique de Sereema, le fonds Elaia Partners, a souhaité également participer à ce tour de

financement obligataire.

Une confiance renouvelée des eco-citoyens pour ce second tour de crowdfunding

“Le Crowdfunding fait naturellement partie intégrante de notre stratégie de développement. De par nos valeurs,

nous mettons en avant, au sein de la société, l’engagement de chacun, le partage et l’ouverture. Le financement

participatif permet à tous de saisir l’opportunité de s’engager dans la transition énergétique et d’en profiter.

A cette occasion, nous vous remercions tous pour votre soutien et votre confiance. C’est grâce à vous, à nos côtés,

que nous avons grandi pour devenir des acteurs reconnus de la digitalisation dans l’éolien,” a déclaré Jérome

IMBERT, CEO de Sereema aux eco-investisseurs d’Enerfip.

“Chez Sereema, nous sommes convaincus que la clé pour accélérer la transition énergétique est de faire baisser le

coût de l’énergie renouvelable. Grâce à la confiance renouvelée de nos clients et de nos investisseurs, nous

poursuivons notre croissance pour contribuer encore davantage à l'envolée de l’éolien dans le mix énergétique.”

A propos de Sereema :
Sereema est une société greentech qui vise l’excellence opérationnelle et stratégique des parcs éoliens. Windfit, sa

solution digitale d’optimisation de performance et de préservation de durée de vie des éoliennes, propose des

indicateurs uniques et indépendants pour faciliter la prise de décision des opérateurs dans les stratégies

d’exploitation et de maintenance de leurs actifs.

Grâce à la technologie connectée autonome Windfit, plus de 1.8GW dans 15 pays ont été équipés à ce jour.
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